

(Chinese version follows the English version)

TO : Final Year Students of Shaw College (Class of 2021)
FROM : Shaw College

Please kindly note the details of Departmental Photo-taking Activity 2021 as follows:

A. DEPARTMENTAL PHOTO-TAKING ACTIVITY

Date : 26 March 2021 (Friday)
Venue : Lecture Theatre, Shaw College
Time : Please refer to the enclosed [schedule](#)
Remarks (1) Participants are required to wear facial masks and keep social distancing at all times.
(2) To reduce the risk of infection, no celebration booths would be arranged.
(3) You can invite teachers of your department to join the photo-taking activity.

B. INDIVIDUAL PHOTO-TAKING (NEW ARRANGEMENT)

The College would arrange FREE individual photo taking service for students, details as follows:

Date : 26 March 2021 (Friday)
Venue : Fu Zung Centre, Shaw College
Time : Please refer to the enclosed [schedule](#)

C. PROPS

Tailor-made props will be provided in Shaw Campus for graduating students to take photos starting from 26 March (Friday) to 26 April 2021 (Monday).

The College will hold the photo-taking activity for our graduating students, as far as possible, under the condition that the pandemic situation had remained stable. The College will closely monitor the development of the pandemic situation and will contact you separately through emails to give you any latest arrangements.

ENQUIRY

Ms. Peggy Chan at 3943 7361 or email to peggyc@cuhk.edu.hk

致：逸夫書院畢業班同學

2021 年度系照拍攝日安排如下：

A. 拍攝系照

- 日期：2021 年 3 月 26 日 (星期五)
地點：逸夫書院大講堂
時間：請參閱附件之[時間表](#)
備註：
(1) 所有參加人士都必須佩戴口罩及保持社交距離。
(2) 為減低相互感染的風險，書院不會安排學系慶祝活動。
(3) 同學請自行聯絡學系老師參與拍攝系照。

B. 拍攝個人照 (新安排)

書院將安排已登記參加系照拍攝之畢業班同學免費拍攝個人照。詳情如下：

- 日期：2021 年 3 月 26 日 (星期五)
地點：逸夫書院輔仁中心
時間：請參閱附件之[時間表](#)

C. 拍攝道具

由 2021 年 3 月 26 至 4 月 26 日期間，書院將於校園範圍內提供拍攝道具以供同學使用。

若疫情持續穩定，書院將儘量為畢業班同學安排拍攝系照。書院會密切留意疫情發展，並以電郵通知最新安排。

查詢

Ms. Peggy Chan

聯絡電話：3943 7361

電郵：peggyc@cuhk.edu.hk